
Protokół Nr 117/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

w dniu 14 lutego 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski i członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek i p. Waldemar Słupski 

oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Kierownik 

Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska - p. Agnieszka Szczepkowska, Kierownik 

Powiatowego Centrum pomocy Rodzinie – p. Anna Kalinowska, Kierownik Wydziału Oświaty, 

Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta – Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających. 

II. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie Programu Powiatu Nidzickiego na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2014-2018. 

III.  Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali dydaktycznej znajdującej się w budynku przy ul. Jagiełły 1 stanowiącym własność 

Powiatu Nidzickiego, będącym w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy. 

IV.  Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Rozpatrzenie wniosku o wsparcie finansowe I Międzynarodowej Konferencji Naukowej 

pod nazwą „Nieodpłatna Praca” organizowanej przez Uniwersytet Warmińsko-Mazurski. 

V. Wydział Finansowy: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

2) zmian w budżecie powiatu na rok 2014, 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014-2025, 

VI. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) stanowiska dotyczącego włączenia Powiatu Nidzickiego do strefy przygranicznej 

objętej zasadami małego ruchu granicznego, 

2) określająca stanowisko w sprawie utworzenia na terenie Nidzicy „NIDZICA 

INDUSTRIAL PARK”. 

Ad. I.  

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających. 

Zaznaczyła, że zmienione zostaną stawki za usunięcie i przechowywanie obiektów, na określone w 

obwieszczeniu Ministra Finansów obowiązującym w roku 2014. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 

 

p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Anna Kalinowska. 

 

Ad. II. 

p. Anna Kalinowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie Programu Powiatu 

Nidzickiego na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2014-2018.  
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p. Waldemar Słupski zapytał, czy Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych  

opiniowała ten projekt. 

p. Anna Kalinowska odparła, że wszystkie jednostki się wypowiedziały na ten temat.  

p. Waldemar Słupski zapytał, czy nie powinien być sporządzony protokół Rady Społecznej z 

opinią. 

Pan Starosta zapytał czy wynika to z przepisów. 

p. Anna Kalinowska odparła, że z przepisów nie wynika, że powinna program opiniować 

Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Starosta uważa, że należy rozpatrywać to pod kątem, czy jest taki obowiązek. 

p. Anna Kalinowska odparła, że nie ma. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 
 

p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad. 

 

Ad. III. 

Sekretarz Powiatu - Elżbieta Bieniek, w zastępstwie Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami, omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem sali dydaktycznej znajdującej się w budynku przy ul. Jagiełły 1 stanowiącym własność Powiatu 

Nidzickiego, będącym w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

p. E.Bieniek nawiązała do podjętej na poprzednim posiedzeniu uchwały Zarządu w w/w sprawie.  

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 
 

Do posiedzenia dołączyła p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. IV. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła prośbę Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego o 

dofinansowanie I Międzynarodowej Konferencji Naukowej pod nazwą „Nieodpłatna Praca” 

organizowanej w dniach 22-23 maja br. w Gierłoży. Zaznaczyła, że prośba dotyczy dofinansowania 

jakąkolwiek kwotą, a kierowana jest do różnych instytucji i osób prywatnych. 

p. Janusz Kwiatek zapytał, czy będzie w niej brać udział jednostka z powiatu. 

p. Jolanta Tymińska zaprzeczyła. 

p. Renata Mróz podkreśliła, że powiat nie ma podstaw prawnych, żeby przekazać 

dofinansowanie na taki cel.  

p. Jolanta Tymińska dodała, że jedyna możliwość, to indywidualne wpłaty na podane konto. 

Zarząd, z powodu braku podstaw prawnych, zmuszony był odmówić dofinansowania 

organizacji konferencji. 

 

Ad. V. 1) 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Zaznaczyła, że jest on związany 

z zabezpieczonymi w budżecie powiatu środkami na trwałość projektu: znakowanie turystyczne 

Warmii i Mazur, jak również z działaniami związanymi z promocją turystyki, w ramach których 

zaplanowano konferencję.  

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 
 

p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad. 

 

Ad. V. 2 i 3) 

p. Renata Mróz omówiła projekty uchwały Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2014, która zawiera następujące wnioski: 

 Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg o dokonanie przesunięcia na kwotę 60 zł w planie 

finansowym jednostki, a mianowicie zmniejszenia § - podatek od środków transportowych, a 

zwiększenia §- podatek od nieruchomości. W planie wydatków na podatek od środków 



 - 3 - 

transportowych zaangażowano kwotę wyższą od rzeczywistych wydatków, zaś w planie 

wydatków na podatek od nieruchomości zaangażowano niższą kwotę niż jest potrzebna w 

2014r.  

 Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego o zmniejszenie planu wydatków w §- składki 

na fundusz pracy o kwotę 1.160 zł, a zwiększenia §- dodatkowe wynagrodzenie roczne o 

kwotę 1.160 zł. Powyższa zmiana związana jest z rzeczywistym naliczeniem trzynastki dla 

pracowników za 2013 rok.   

 Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy o dokonanie przesunięcia na kwotę 10.000 zł, a 

mianowicie zmniejszenie §- wynagrodzenia osobowe, a zwiększenia §- opłaty za 

administrowanie i czynsze za budynki, lokale i pomieszczenia garażowe. Powiatowy Urząd 

Pracy w Nidzicy od 02.07.2008r. wynajmuje pomieszczenia biurowe w budynku Gminnej 

Spółdzielni ,, Samopomoc Chłopska” w Nidzicy. Nastąpiło to, w wyniku realizacji 

wytycznych zawartych standardów usług rynku pracy. Zgodnie z w/w rozporządzeniem 

powiatowe urzędy pracy miały dostosować stan zatrudnienia pracowników świadczących 

usługi rynku pracy proporcjonalnie do współczynnika obciążenia pośrednictwem pracy w 

terminie do dnia 30 czerwca 2008r. Dostosowanie stanu zatrudnienia w Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Nidzicy wiązało się z koniecznością wynajęcia i wyposażenia 

dodatkowych pomieszczeń w budynku biurowym Gminnej Spółdzielni ,, Samopomoc 

Chłopska” znajdującym się w pobliżu siedziby głównej urzędu. W okresie od 02.07.2008r. 

do 31.08.2012r. koszty najmu finansowane były z budżetu Powiatowego Urzędu Pracy, a w 

okresie od 01.09.2012r. do 28.02.2014r. płatności dokonywane są w ramach projektu ,, pakiet 

na start” realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Nidzicy, którego finansowanie 

odbywa się bez udziału środków własnych jednostki samorządu terytorialnego. Realizacja 

w/w projektu zostanie zakończona z dniem 28.02.2014r. i w związku z tym od 01.03.2014r. 

zaistniała konieczność zabezpieczenia środków finansowych na wynajem w/w pomieszczeń 

biurowych ponownie w budżecie Powiatowego Urzędu Pracy.  

 Starostwa Powiatowego o dokonanie przesunięcia w planie wydatków budżetu na kwotę 

2.000 zł, w dziale: turystyka, rozdziale: zadania w zakresie upowszechniania turystyki, a 

mianowicie zmniejsza się § 6630 – dotacje celowe przekazane do samorządu województwa 

na inwestycje i zakupy inwestycje  realizowane na podstawie porozumień (umów) między 

jednostkami samorządu terytorialnego, a zwiększa § 2710 – dotacja celowa na pomoc 

finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 

własnych zadań bieżących. W budżecie powiatu na 2014 r. zostały zaplanowane środki z 

przeznaczeniem na dotację dla Urzędu Marszałkowskiego na znakowanie turystyczne. Z 

ustaleń z samorządem  województwa wynika, że wydatek dotyczy organizacji konferencji 

pod nazwą ,, Kształtowanie oferty turystycznej regionu Warmii i Mazur”, która odbędzie się 

w Olsztynie w II kwartale 2014 roku. 

 Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy o zwiększenie planu wydatków na 2014 r. 

w rozdziale 85395- pozostała działalność projekcie ,, Pakiet na start” realizowanym przez 

Powiatowy Urząd Pracy o kwotę 6.590,96 zł. Jest to niewykorzystana kwota z 2013 roku, z 

czego 5.602,31 zł to środki europejskie, natomiast 988,65 zł - dotacja celowa z budżetu 

państwa. Powyższą kwotę przeznacza się na świadczenia społeczne, wynagrodzenia 

pracowników i składki na ubezp. społeczne, Fundusz Pracy, zakup materiałów i 

wyposażenia, zakup usług pozostałych, czynsz. Kwota 5.602,31 zł pochodzi z wolnych 

środków z lat ubiegłych, natomiast 988,65 zł - z planu dochodów, jako dotacja z budżetu 

państwa.  

 Dyrektora ZSZiO o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków Zespołu, następująco: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 63.663 zł w § 0750 dochody z najmu – 35.663 zł oraz § 

0830 - wpływy z usług 28.000 zł. Zwiększenie dochodów dotyczy opłat wnoszonych przez 

uczniów odbywających szkolenia kursowe z tytułu zakwaterowania w internacie, opłat z 

tytułu wynajmu sali gimnastycznej oraz sal lekcyjnych, a także opłat wnoszonych przez 

CKP za opiekę wychowawczą uczniów przebywających w internacie na kursach. 
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- zmniejszenie wydatków o kwotę 26.580,00 zł z §- dodatkowe wynagrodzenie roczne wraz z 

pochodnymi od tych wynagrodzeń na łączną kwotę 6.880,00 zł oraz z rozdz. dokształcanie 

i doskonalenie nauczycieli o kwotę 19.700 zł. Zmniejszenie wydatków w § 4040, 4110, 

4120 to skutek mniejszych w stosunku do planowanych wypłat dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego spowodowanych zwolnieniami lekarskimi oraz korzystaniem z 

urlopów zdrowotnych nauczycieli. Oszczędności w rozdz. 80146- dokształcanie i 

doskonalenie nauczycieli wynika z braku umów z nauczycielami na studia podyplomowe. 

- zwiększenie wydatków o kwotę 90.243 zł na inwestycję pn. ,,budowa boiska 

wielofunkcyjnego”. Powyższa zmiana wynika z aktualizacji wartości kosztorysowej 

związanej z budową boiska wielofunkcyjnego przy szkole na ul. Jagiełły 3. Źródłem 

pokrycia w/w środków są dochody w kwocie 63.663 zł oraz zmniejszone wydatki w 

kwocie 26.580 zł. 

 Powiatowego Zarządu Dróg o dokonanie zmiany nazwy inwestycji z ,,przebudowa dróg 

powiatowych Nr 1587N Szkotowo-Rogóż-Kozłówko-Sarnowo Nr 1548N dr Nr 1587N 

Krokowo-Napierki Nr 1904N Klęczkowo-napierki w m. Sarnowo, opracowanie 

dokumentacji technicznej dł. 710 mb” na: ,, przebudowa dróg powiatowych Nr 1587N 

Szkotowo-Rogóż-Kozłówko-Sarnowo Nr 1548N dr Nr 1587N Krokowo-Napierki Nr 1904N 

Klęczkowo-Napierki w m. Sarnowo, opracowanie dokumentacji technicznej ”. 

Ponadto w projekcie uchwały: 

 Zmniejsza się plan dochodów powiatu o kwotę 53.709 zł, planowanej dotacji celowej z 

Ministerstwa Sportu na inwestycję ,,budowa boiska wielofunkcyjnego”, a zwiększa 

przychody jako wolne środki z lat ubiegłych o w/w kwotę. Powyższa zmiana wynika ze 

zmiany procentowej dofinansowania inwestycji z Ministerstwa Sportu, a mianowicie zadanie 

będzie dofinansowane w 30% planowanej wartości kosztorysowej, a nie 50% rzeczywistego 

wykonania; 

Pan Starosta zaznaczył, że nie ma możliwości pozyskania 50% dofinansowania w tym 

roku. Próbuje przekonać Panią Marszałek do umieszczenia tego zadania na listę priorytetową 

Województwa, żeby pozyskać 30% dofinansowanie. Trzeba będzie inwestycję dofinansować. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że po okresie gwarancji można spróbować 

doinwestować boisko, zadaszyć, stworzyć lekką konstrukcję i rozszerzyć możliwości 

korzystania z niego w różnych warunkach atmosferycznych. 

 Dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu, w zadaniu 

inwestycyjnym przewidzianym do realizacji w 2014 r. pn. „remont i przebudowa sali 

gimnastycznej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących przy ul. Jagiełły 2”, a mianowicie 

zwiększa się dochody z tytułu dotacji z Ministerstwa Sportu o kwotę 22.020,89 zł oraz  

zwiększa wydatki na to zadanie w kwocie 83.862,01 zł. Źródłem pokrycia różnicy wydatków 

w kwocie 61.841,12 zł są wolne środki z lat ubiegłych. Powyższa zmiana związana jest z 

przesunięciem niewykorzystanego planu z 2013 rok na rok 2014.  

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 
 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014-2025, będący 

konsekwencją zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 
 

Ad. VI. 1) 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego 

włączenia Powiatu Nidzickiego do strefy przygranicznej objętej zasadami małego ruchu granicznego;  

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 

 

Ad. VI. 2) 
p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu określającej stanowisko w sprawie 

utworzenia na terenie Nidzicy „NIDZICA INDUSTRIAL PARK”. 

p. Janusz Kwiatek zauważył, że mówi się tu wyłącznie o Gminie Nidzica, o innych – nie. 
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Pan Starosta zaznaczył, że tu jest strefa ekonomiczna. 

p. Robert Radzymiński uważa, że gdyby inne gminy wydzieliły tereny, to można by je 

włączyć w ten projekt. 

Pan Starosta uważa, że list intencyjny nie wymusza na powiecie żadnych działań. 

Sprawdzana jest obecnie możliwość przejęcia dworca PKP. Uzgodnimy z Gminą, czy mamy 

jakieś możliwości, ale prawdopodobnie nie mamy. Zgodnie z umową dr Dziewulski będzie znów 

gościł na sesji Rady Powiatu. 

p. Lech Brzozowski nie dziwi się, że niektórzy mają obawy, ale ta idea do niego trafia, bo to 

jest Politechnika, Instytut wykorzystuje możliwości finansowe na perspektywę 2014-2020. Nie 

bez znaczenia jest lotnisko w sąsiedztwie powiatu. Uważa, że Powiat Nidzicki niczym tu nie 

ryzykuje. Pożądany jest jako partner. Ma nadzieję, że w wyniku tego partnerstwa pojawią się 

inwestorzy, którzy stworzą zakłady z nowymi miejscami pracy. 

Zarząd, bez uwag, jednogłośnie poparł w/w projekt uchwały w przedstawionym brzmieniu. 
 

Pan Starosta poinformował członków Zarządu o przesłaniu petycji w sprawie reorganizacji 

sądów do Marszałka Sejmu, Ministra Sprawiedliwości, Prezesa Sądu Okręgowego w Olsztynie              

i Parlamentarzystów Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

  Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Waldemar Słupski 

 Członek Zarządu 

         / - / Janusz Kwiatek 

 

 


